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Ärende 2: Tilldelningsbeslut - Upphandling av ökade 
valmöjligheter inom hemtjänsten(von/2020:35) 

 

Trots att Botkyrka kommun har relativt många fall av covid-19 jämfört med 

genomsnittet i länet (statistik från Region Stockholm 2020-05-12) så kan vi 

konstatera att vi haft betydligt färre dödsfall än länsgenomsnittet. Det beror 

sannolikt på att vi haft större framgång än många andra kommuner med att 

skydda våra riskgrupper, som till stor del återfinns inom äldreomsorgen. 

Detta är ett mycket gott betyg till vår kommunala organisation, som bland 

annat bedriver hemtjänst helt i egen regi.  

 

I ett läge då den pågående pandemin hotar liv, hälsa och ekonomi är det obe-

gripligt att den socialdemokratiskt ledda högermajoriteten i Botkyrka kom-

mun väljer att gå vidare med att öppna hemtjänstmarknaden för privata aktö-

rer. Förutom den oförsvarliga merkostnad som detta innebär för samhället så 

riskerar vi nu att utsätta våra mest sköra invånare för ökade risker när ett an-

tal privata företag tar över det arbete som vår egen kommunala hemtjänst 

utfört med så stor framgång hittills.  

 

Vi har sedan projektet inleddes 2018 motsatt oss denna kostsamma utförsälj-

ning. Nu är det viktigare än någonsin att kommunen avbryter upphandlingen 

av privat hemtjänst. 

 

Jag yrkar avslag på ordförandeförslaget. 

  

 

Marit Normasdotter (V) 

 

 

 


